
 
 
 
 
 
 
 
Beograd, 27.09.2010. godine 
 

Zapisnik sa 24. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije koja je održana u 
Zrenjaninu, 25.09.2010. godine sa početkom u 10:00 časova 

 
Sednici su prisustvovali sledeći članovi Predsedništva: Željko Trajković, Zoran Sindjić, Rajko 
Baltić, Dragan Vulešević, Ivica Frgić, Goran Kasum i Zoran Mijić. Sednici nisu prisustvovali: 
Dalibor Perović i Rade Marković. 
Sednici su još prisustvoli: Momir Kecman, Mladen Kecman, Savo Zatezalo, Prvoslav Ilić, 
Milorad Dokmanac, Sreten Damjanović, Milan Marić, Sreten Stankov, Branislav Simić, Uroš 
Jovanović, Josip Balo, Radomir Petković, Stanko Bogdan, Nikola Torbica, Tanja Tanacković i 
Milan Jelić. 
 
Za ovu sednicu Predsedništva predložen je sledeći  
 

D N E V N I    R E D 
 
1. Usvajanje zaključaka sa XXII i XXIII (telefonska sednica) Predsedništva RSS., 
2. Informacija o predatom finansijskom planu RSS za 2011. g. Ministarstvu omladine i 
sporta Republike Srbije., 
3. Informacija o nastupu naših selekcija na zvaničnim prvenstvima Evrope i sveta u toku 
letnjih meseci., 
4. Informacija sa Kongresa FILAu Moskvi, septembar 2010.g., 
5. Potpisivanje Ugovora sa tehničkim organizatorom prvenstva sveta u greplingu koje će se 
održati 2011. godine., 
6. Informacija o organzaciji Prvenstva sveta za veterane u Beogradu 2010.g., 
7. Verifikacija propozicija takmičenja I, II i III Rvačke lige Srbije za 2010.g, 
8. Informacija o drugom (septembarskom) prelaznom roku., 
9. Donošenje odluka o: 
A) Pripreme Kalendara takmičenja za 2011.g, 
B) Utvrđivanje plana i programa učešća reprezentativaca na međunarodnim takmičenjima 
u 2011.g., 
V) Plan i program priprema reprezentativaca u 2011.g., 
G) Odluka o dodeljivanju nagrade za osvojenu bronzanu medalju na prvenstvu Evrope za 
kadete u Sarajevu u rvanju za žene., 
10. Razno. 
 
Predloženi dnevni red je usvojen sa sledećim izmenama i dopunama: 
Na predlog Mladena Kecmana pod tačkom 2. će se raspravljati po pitanju molbe Radomira 
Petkovića za dobijanje saglasnosti u  vezi njegove odluke da u buduće nastupa za Rvačku 
Federaciju Azerbjedžana., 
Na predlog Milana Jelića skida se sa dnevnog reda tačka 8 - Informacija o drugom 
(septembarskom) prelaznom roku zato što je Registraciona komisija ostavila rok do 20.09.2010. 
godine za popunu dokumentacije. Nakon tog roka, Registraciona komisija će doneti konačnu 
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odluku o održanom septembarskom prelaznom roku i dostaviti Predsedništvu na razmatranje i 
usvajanje na sledećoj sednici. 
 
1. Usvajanje zaključaka sa XXII I XXIII (telefonske) sednice Predseištva RSS., 
 
Zapisnik sa XXIII Sednice Predsedništva je usvojen. Zapisnik sa XXXII sednice Predsedništva 
nije usvojen jer se (na predlog Save Zatezala) traži pismeno objašnjenje od strane 
računovodstvenog servisa Sportskog saveza Srbije u vezi visine isplate mesečnog ličnog 
dohodka za zaposlenog radnika Rvačkog saveza Srbije Paju Ivoševića. 
 
2. Rasprava po molbi sportiste Radomira Petkovića u cilju dobijanja saglasnosti da u 
buduće nastupa za Rvačku Federaciju Azerbejdžana., 
 
Uvodnu reč po ovom pitanju dao je Željko Trajković ukratko opisavši šta je sve prethodilo ovoj 
molbi Radomira Petkovića i zamolio članove Predsedništva za njihovo mišljenje. 
- Sreten Damjanović je rekao da mu je iskreno žao što je do svega ovoga došlo i da, na žalost, 
srpsko rvanje gubi jednog velikog sportistu i potencijalnog osvajača medalje na OI u Londonu 
2012. godine. Posebno je istakao da je sama ideja o Petkovićevom prelasku u Azerbejdžan 
potekla od samih ljudi iz Azerbejdžana u vreme priprema naše seniosrke reprezentacije u toj 
zemlji. 
- Rajko Baltić je rekao da je od trenutka saznanja da je R. Petković pozitivan na doping kontroli 
proživeo izuzetno teške trenutke zajedno sa Petkovićem u cilju iznalaženja što je moguće boljeg 
rešenja - na prvom mestu za samog Petkovića. Mišljenja je da ja ponuđeni Ugovor koji je 
Rvačka Federacija Azerbejdžana ponudila na potpisivanje Rvačkom savezu Srbije najbolje 
moguće rešenje jer se odredbama Ugovora (koji je autor svojom posebnom klauzolom iz 
Ugovora zaštitio od trećeg lica) obeštećuje i Savez i klub i sam sportista i to u sledećim 
paritetima: Rvačkom savezu Srbije 35.000,- eur, Rvačkom klubu "Partizan" iz Beograda 40.000,- 
eur, Radomiru Petkoviću 75.000,- eur i menadžeru - Rajku Baltiću 30.000,- eur   i da smatra da 
je to više nego realan iznos obzirom na analizu dosadašnjih ulaganja kao i rvačkom sportu u 
celini za koji se može reći da je neprofitabilan sport. 
- Radomir Petković je u svom izlaganju rekao da mu je iskreno veoma žao što je do svega ovoga 
došlo, da se rvanjem bavi preko 10 godina i da je u potrpunosti zadovoljan dosadašnjim odnosom 
koji su prema njemu imali svi rvački subjektu. Kako je došao do životne raskrsnice gde mu se 
otvara mogućnost da se i dalje bavi rvanjem uz izuzetne uslove on se obratio Predsedništvu za 
davanjem saglasnosti. U koliko saglasnost ne bude dobio, prestaće da se dalje bavi ovim 
sportom, Savez  će ostati bez obeštećenja, a on će probati da se zaposli u nekoj firmi kako bi 
imao od čega da živi i stara se o svojoj porodici. 
- Milorad Dokmanac je rekao da je Radomir Petković u reprezentattivnom programu od 2003. 
godine, da je možda i najveći profesionalac od svih dosadašnjih reprezentativaca i da je svojim 
radom, uz pomoć stručnog štaba, Radomir i osvojio srebrnu medalju na P.E. 2010. godine. 
Međutim, M. Dokmanac je dalje rekao da ne vidi zašto je potrebno toliko žuriti u cilju dobijanja 
saglasnosti i mišljenja je da bi najodgovorniji ljudi iz Saveza prvo trebali da zatraže mišljenje i 
instrukcije od Ministarstva omladine i sporta, Olimpijskog komiteta Srbije i Sportskog saveza 
Srbije, jer su u prethodnom periodu u sportski razvoj R. Petkovića uložena značajna materijalna 
sredstva od strane države. 
- Nakon toga, Željko Trajković je zamolio članove Predsedništva da se izjasne po ovoj tački 
dnevnog reda. Predsedništvo je jednoglasno dalo saglasnost da sportista Radomir Petković dalju 
sportsku karijeru nastavi kao član Rvačke Federacije Azerbejdžana. 
Takođe, Predsedništvo je dalo saglasnost Rajku Baltiću, koji je u poslovima oko prelaska R. 
Petkovića u Azerbejdžan imao ulogu ličnog menadžera, da može da potpiše Ugovor na relaciji 



Rvački savez Srbije - Rvačka Federacija Azerbejdžana. Jedan primerak Ugovora će biti arhiviran 
u kancelariji Rvačkog saveza Srbije. 
 
3. Informacija o predatom finansijskom planu RSS za 2011. g. Ministarstvu omladine i 
sporta Republike Srbije., 
 
U skladu sa obrazloženjem i predlogom Željka Trajkovića Predsedništvo je jednoglasno usvojilo 
finansijski plan Rvačkog saveza Srbije za 2011. godinu. 
 
4. Informacija o nastupu naših selekcija na zvaničnim prvenstvima Evrope i sveta u toku 
letnjih meseci., 
 
Po ovoj tački dnevnog reda, prisutne je izvestio Milorad Dokmanac rekavši da je stručni štab u 
principu zadovoljan ostvarenim rezultatima kod seniora. Kod juniora je evidentan problem jer se 
ne vidi nikakav boljitak, dok se od kadeta tek očekuju odlični rezultati jer ima izuzetnog 
potencijala. Još jednom je istakao zadovoljstvo osvojenom kadetskom bronzanom medaljom na 
P.E. u rvanju za žene koje je održano u Sarajevu. 
- Kao predsednik Stručne komisije Saveza, Iviva Frgić je obrazložio svoje mišljenje o 
postignutim rezultatima naših reprezentativnih selekcija. Posebno mu je žao što smo ostali bez 
Frisa i Petkovića koji bi, po njegovom mišljenju, bili, skoro sigurni, osvajači medalja na 
prvenstvu sveta u Moskvi. 
Predsedništvo je u potpunosti usvojilo informaciju o nastupu naših selekcija na zvaničnim 
prvenstvima Evrope i sveta u toku letnjih meseci. 
- U okviru ove tačke dnevnog reda Rajko Baltić je obavestio da prestaje sa aktivnim bavljenjem 
sportskim radom i radom u Predsedništvu Rvačkog saveza Srbije na mestu potpredsednik za 
međunarodni program. Ovakvu odluku je obrazložio velikim zamorom koji oseća. Kao veliki 
zaljubljenik u rvački sport i u skladu sa svojim mogućnostima obećao je svaku vrstu pomoći koja 
od njega bude zatražena. 
Željko Trajković se zahvalio Rajku Baltiću na svim njegovim dosadašnjim aktivnostima i 
doprinosu rvačkom sportu i Rvačkom savezu Srbije u celini. 
 
5. Informacija sa Kongresa FILAu Moskvi, septembar 2010.g., 
 
Željko Trajković je rekao da su na Kongresu FILA-e, ispred Rvačkog saveza Srbije, bili Mladen 
Kecman i on. Treba istaći da je Rvački savez Srbije dobio organizaciju seniorskog prvenstva 
Evrope 2012. godine koje neće biti kvalifikaciono za Olimpijske igre. Pored toga, Na predlog 
gen. sekretara FILA-e M. Dusona, vode se pregovori da Srbija i BIH zajedno organizuju 
prvenstvo Mediterana 2012. godine, a Predsedništvo je dalo ovlašćenje Željku Trajkoviću da 
vodi pregovore sa najvišim predstavnicima Rvačkog saveza Hrvatske u cilju još bolje saradnje 
dva Saveza.  
Mladen Kecman je rekao da je veoma zadovoljan kako se Rvački savez Srbije tretira u okviru 
FILA-e. Tome u prilog govori najava M. Dusona da će se prvenstvo sveta u greplingu održati u 
Beogradu 2011. godine, kao i odnos najviših FILA funkcionera prema predstavnicima našeg 
Saveza. 
Informacija sa Kongresa FILA u Moskvi jednoglasno je usvojena. 
 
6. Potpisivanje Ugovora sa tehničkim organizatorom prvenstva sveta u greplingu koje će se 
održati 2011. godine., 
- Željko Trajković je rekao da je, prema ustaljenoj praksi, napravljen predlog Ugovora na relaciji 
Rvački savez Srbije (nosilac organizacije) - Rvački klub "Radnički" Beograd (tehnički 
organizator) u vezi organizacije prvenstva sveta u greplingu koje će se održati od 05. do 



09.10.2011. godine u Beogradu. Takođe je rekao da je ovo takmičenje neprofitabilno jer se ne 
naplaćuju kotizacije od učesnika što je po propisima FILA-e i Savez ne može očekivati 
finansijski prihod. 
- Mladen Kecman je rekao da prema pravilima FILA-e ne postoje kotizacije na ovakvim 
takmičenjima i to je jedan od načina pomoći popularizacije ove rvačke discipline. Kompletan 
program organizacije snosi sam tehnički organizator, a Rvački savez Srbije to neće ništa koštati. 
- Savo Zatezalo je primetio da od organizacije ovog takmičenja Savez nema nikakve koristi i da 
to nije volja Saveza. Dao je predlog da se Ugovoru doda Aneks u kome će stajati da će tehnički 
orgnizator ovog takmičenja obeštetiti Savez ukoliko se pojave neplanirani troškovi. 
- Na izlaganje Save Zatezala replicirao je Mladen Kecman rekavši da nije tačno da Savez neće 
imati nikakve koristi od predmetnog takmičenja jer je sam naziv "Prvenstvo sveta" dovoljan 
preduslov da se obezbede značajna materijalna sredstva, a Savez će povećati resurse dobijanjem 
semafora, strunjače, cirade i dr. Pored toga, grepling će 2016. godine na Olimpijskim igrama u 
Brazilu biti pokazna disciplina. 
- Milorad Dokmanac je ponovio svoj stav da je protiv greplinga u okviru Rvačkog saveza Srbije i 
da se moraju uraditi sva normativna akta koja će grepling odvojiti od Rvačkog saveza Srbije. 
- Na kraju diskusije, Željko Trajković je predložio da se predloženi Ugovor o tehničkoj 
organizaciji prvenstva sveta u greplingu dopuni pismenim obrazloženjem FILA-e da li se 
naplaćuju kotizacije ili ne i zadužuje se Mladen Kecman da taj dokument pribavi od FILA-e. 
Takođe, tehnički organizator preuzima na sebe obavezu da mesec dana pre takmičenja 
(septembar 2011.g.) obešteti rad kancelarije Saveza i da preuzima obavezu da u saradnji sa 
koordinatorom za neolimpijske discipline preuzme sve aktivnosti i troškove neolimpijskih 
disciplina u 2012. godini (pipreme i odlasci na takmičenja).  
 
 Predsedništvo je ovaj predlog jednoglasno usvojilo. 
 
7. Informacija o organzaciji Prvenstva sveta za veterane u Beogradu 2010.g., 
 
-  Željko Trajković je izrazio zadovoljstvo organizacijom prvenstva sveta za veterane i zahvalio 
se Rajku Baltiću i njegovim saradanicima koji su izneli ovaj posao i pored svih nedostataka i 
nepredviđenih okolnosti kojih je bilo. Takođe, značajan je i finansijski efekat jer je Savez 
oprihodovao 2.863.663,00 dinara što je 20% od ukupno naplaćenih kotizacija na ovom 
takmičenju.  
- Rajko Baltić je istakao veliko zadovoljstvo samom organizacijom ovog takmičenja i 
postignutim rezultatima. Posebno treba reći da nije bilo dovoljno finansijske pomoći ni od 
Republike ni od grada i da je njegov klub ostao uskraćen od strane Republike predviđenim 
iznosom od 500.000,00 dinara za organizaciju ovog takmičenja. Na kraju, uputio je reči 
izvinjenja Tanji Tanacković, "Sportski Žurnal", zbog neprimerenih reči koje joj je uputio putem 
telefonskog razgovora. 
- Savo Zatezalo, kao koordinator rvanja za veterane, je rekao da su naši veterani odlično nastupili 
na ovom takmičenju osvojivši 6 (šest) medalja. Zamolio je Predsedništvo da, u narednom 
periodu, ima malo više sluha za veterane kako bi na normalan način mogli da učestvuju na 
prvenstvu sveta koje se sledeće godine održava u Poljskoj. 
Predsedništvo je usvojilo informaciju o organizaciji Prvenstva sveta za veterane u Beogradu 
2010. godine. 
 
8. Verifikacija propozicija takmičenja I, II i III Rvačke lige Srbije za 2010.g, 
 
Predsedništvo je verifikovalo propozicije takmičenja I, II i III Rvačke lige Srbije za 2010. 
godinu. 
 



9. Donošenje odluka o: 
A) Pripreme Kalendara takmičenja za 2011.g, 
B) Utvrđivanje plana i programa učešća reprezentativaca na međunarodnim takmičenjima 
u 2011.g., 
V) Plan i program priprema reprezentativaca u 2011.g., 
G) Odluka o dodeljivanju nagrade za osvojenu bronzanu medalju na prvenstvu Evrope za 
kadete u Sarajevu u rvanju za žene., 
 
po ovoj tački dnevnog reda donete su sledeće odluke: 
- Zadužuje se generalni sekretar Mladen Kecman da sa članovima Stručne komisije i Stručnim 
štabom pripremi predlog kalendara takmičenja za 2011. godinu i plan i program priprema i 
učešća na takmičenjima reprezentativaca u 2011. godini koji će se usvojiti na narednoj sednici. 
- Za osvojenu bronzanu medalju na prvenstvu Evrope za kadete u rvanju za žene nagrađuje se 
trener Sreten Stankov u iznosu od 1.500,00 eura u dinarskoj protivvrednosti. Zadužuje se 
kancelarija Saveza da postupi po ovoj odluci u skladu sa prilivom sredstava.  
 
9. Razno 
 
Po ovoj tački dnevnog reda Predsedništvo je donelo sledeće odluke: 
 
- Na predlog Mladena Kecmana Predsedništvo je donelo odluku da se službeni atomobil marke 
"Suzuki ignis" u vlasništvu Rvačkog saveza Srbije, a nkon održane 3 (tri) javne licitacije, proda 
tehničkom sekretaru Saveza Milanu Jeliću po ceni od 3.000,00 eur u dinarskoj porotivvrednosti. 
Sistem odplate vozila će biti regulisan tako što će M. Jelić odmah po preuzimanju vozila uplatiti 
1.000,00 eur u dinarskoj protivvrednosti na račun Saveza, a ostatak će biti uplaćivan na ime 
jednakih mesečnih rata. 
- Na predlog Mladena Kecmana i na osnovu izveštaja ADAS-a da su sportisti Kristijan Fris i 
Radomir Petković doping poziitvni na prvenstvu Srbije za seniore koje je održano u Subotici 
29.05.2010. godine, Predsedništvo je poništilo njihove rezultate i proglasilo Dragana Dešića i 
Miloša Spasića prvacima Srbije za 2010. godinu. 
Zadužuje se kancelarija Saveza da Ministarstvu omladine i sporta dostavi predlog da Dragan 
Dešić i Miloš Spasić budu na spisku stipendista Rvačkog saveza Srbije za 2010. godinu. 
- Predsedništvo je donelo odluku da za mesece avgust i septembar 2010. godine Savez plati 
troškove privatnog mobilnog telefona predsednika Željka Trajkovića u iznosu od 27.000,00 
dinara, koji su nastali usled svakodnevne komunikacije iz inostranstva sa predstavnicima 
antidoping agencije Srbije i FILA-e u vezi slučaja dopingovanih sportista Petkovića i Frisa Isto 
tako, odobravaju se i troškovi kupovine 5 karata za fudbalsku utakmicu "Partizana" u KUP-u 
šampiona u iznosu od 35.000,00 dinara, a koje će biti ustupljene predstavnicima Rvačkog saveza 
Mađarske koji su izrazili želju da posmatraju ovu utakmicu, a u ime izvanredne saradnje i dobrih 
odnosa dva saveza.. 
- Na osnovu predloga Sudijske i Delegatske komisije Predsedništvo je donelo odluku da sudijske 
i delegatske takse za  I RLS za 2010. godinu budu u sledećim iznosima: 
Prvi sudija i delegat na meču - 3.500,00 dinara 
Drugi sudija na meču - 3.000,00 dinara. 
Predsedništvo daje nalog predsednicima Sudijske i Takmičarske komisije da prilikom delegiranja 
za prvenstvene mečeve vode računa o ekonomskom trenutku u kome se svi zajedno nalazimo. 
 
 Predsedništvo je završilo sa radom u 13:10. časova. 
 
           Zapisnik vodio:      Zapisnik overava: 
Milan Jelić, tehnički sekretar     Željko Trajković, predsednik 


